
Referat af brugerrådsmøde 7. februar 2019 

  

Til stede:  Karina, Charlotte, Lasse, Ulla, Mira og Regitze (referent).  
Afbud fra:  Marianne  
 
Nyt fra Rideklubben: 

- Den 11. marts 2019 bliver der afholdt generalforsamling. Dette er offentlig gjort.  
- Sille er trådt ud af bestyrelsen og Gitte J. er trådt ind som suppleant.  
- Der vil blive kigget på trivselen blandt de private ryttere.  

 
Nyt fra Ridecenter: 

- Rideskolen er med i elevskole cup. De stiller op med et hold i dressur. Den 24. februar 
2019 er det på Albertslund Ridecenter holdene skal starte. 

- Der har været en del sygdom hos rideskole hestene. 
- Maja er blevet ansat 20 timer frem til sommerferien. 
- Der bliver holdt mini ridelejer i vinterferien som ligger i uge 8. Der bliver to hold på 

hver 3 dage. 
 
Nyt fra Brugerrådet:  

- Ulla, Mira, Marianne og Regitze genopstiller til Brugerrådet ved generalforsamlingen. 
Lasse genopstiller på valgmøde for rideskolen. 

 
Brugerhenvendelse: 

- Charlotte har taget hånd om det, så der er kommet en løsning på det henvendelsen 
drejede sig om.  

 
Jubilæum: 

- Ulla er tovholder på planlægningen og der er godt gang i forberedelserne til både 
dagen og aftenfest. 

 
Evt.: 

- Karina spurgte om der var nogle der var bekendt med, om der ville blive uro til 
klubbens generalforsamling. Hun spurgte til hvorfor Lasse havde spurgt efter 
referater fra klubbens generalforsamlinger tilbage fra 2014. Lasse forklarede, at der 
er noget der tyder på, at der på et tidspunkt er sket en fejl i forhold til valgår. Dette 
skal der være styr på i forhold til hvis idrætsrådet laver revision af klubben. 
 

 


